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Meng (Raymond) Yan 

Shanghai 

+86 21 6080 0512 

raymond.yan@hankunlaw.com 

PRACTICE AREAS 
◼ Financial services and regulatory 

◼ Fintech 

◼ Banking and finance 

◼ Asset management 

◼ Mergers and acquisitions 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Prior to joining Han Kun, Mr. Yan was an associate at Clifford Chance's Shanghai and Beijing offices. 

Mr. Yan specializes in financial services and regulatory, cross-border financing, asset management, 

and general corporate matters.  He advises onshore and offshore financial institutions on issues 

related to mergers and acquisitions, asset management, and cross-border investment.  Mr. Yan has 

extensive experience in representing banks, corporations, and institutional borrowers on cross-border 

financing and syndicated and bilateral secured and unsecured lending.  He has also participated in 

several overseas initial public offering and corporate bond issuance projects. 

EDUCATION 
East China University of Political Science and Law, LL.B.; Fudan University, LL.M. in International 

Economic Law; Columbia Law School, LL.M. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

Member of the New York State Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 

 



 

 

 

 

 

 

 1 

 

鄢蒙 

上海 

+86 21 6080 0512 

raymond.yan@hankunlaw.com 

业务领域 

◼ 金融服务和金融监管 

◼ 金融科技 

◼ 银行和金融 

◼ 资产管理 

◼ 兼并和收购 

工作经历 

加入汉坤律师事务所前，鄢蒙先生分别在高伟绅律师事务所上海和北京办公室工作。 

鄢蒙先生的主要执业领域为金融服务和金融监管、跨境银行融资、资产管理及一般公司事务。

他为境内外金融机构就并购、资产管理及跨境投资等问题提供法律服务。鄢蒙先生曾代表众

多银行、公司及机构借款人在跨境银行融资项目（银团贷款或双边贷款）中提供法律服务。

鄢蒙先生也曾参与多个境外上市和公司债券发行项目。 

教育背景 

华东政法大学，法学学士；复旦大学，国际法学硕士；美国哥伦比亚大学法学院，法学硕士。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

美国纽约州律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


